
PARGAS STAD  

ÄLDRERÅDET 2/2025 

Tid: 20.3.2025 kl. 12.00-12.55 

Plats: Styrhytten, stadshuset 

 

Närvarande Nyberg Widar  ordförande 
 Björklund Inger medlem 
 Ginman Leif  medlem 
 Kronqvist-Sundström Clara medlem 
 Lindqvist Yngve medlem 
 Planting Ann  medlem 
 Salonen Markku vice ordförande    
 Åkerfelt Bertil  medlem 
 Knuts Åsa  sekreterare 
 
 
Frånvarande Brunnsberg Annika medlem 

Jansson Marita medlem 
 Karlsson Inger  medlem 
 
 
§   9 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00.  
 

§ 10 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 11 Justering av protokoll. 

Protokollet från senaste möte justerades. 
 

§ 12 Hälsningar från kommunområdena 
Nu när det är valtider skickar många valkandidater olika skrivelser till dagstidningarna. Vi i 
rådet bör följa med dessa skrivelser eftersom de kan innehålla fakta som vi i äldrerådet 
kan ta upp och diskutera på våra möten. 
 
Det finns en grupp i Pargas som planerar att återigen möjliggöra båttrafik genom sundet. 
Gruppen arbetar för att det behövs muddring av sundet. Genom att muddra sundet 
hoppas man kunna öka antalet besökare och främja lokal turism. 
 
Det finns också en annan grupp som arbetar med att öka antalet bostäder i staden. Detta 
initiativ syftar till att förbättra boendemöjligheterna bl.a för äldre som till exempel skulle 
kunna flytta från sina egnahemshus till nya hög- eller radhuslokaler. Utöver detta är 



bostäderna också nödvändiga för framtida invånare, vilket gör att staden kan växa och 
utvecklas. 
 
Ett stort problem som har uppkommit i Pargas är att det inte längre finns tillräckligt med 
samlingsplatser för föreningar att hålla sina möten i. De få platser som nu finns 
tillgängliga kan endast användas för möten kvällstid vilket begränsar föreningarnas 
möjligheter att samlas. En lösning på problemet skulle kunna vara Ankarhuset, som är 
centralt beläget i Pargas. Detta hus skulle bli ett utmärkt föreningshus, där olika 
föreningar kunde samlas för möten och aktiviteter. Ankarhuset skulle kunna erbjuda 
lokaler för både dag- och kvällsmöten. Tyvärr finns Ankarhuset på stadens 
försäljningslista. 
 
Inger Björklund berättade om att de över 85-åringar som bor i skärgården blir utan Pargas 
Kungörelsers tidning vid storutdelningar (år 2024, 8 utdelningar). Tidningen delas ut av 
Lounais-Suomen Tietojakelu i Pargas, medan det är posten som delar ut PK som en 
adresserad tidning i skärgården. Myndigheten för digitalisering och befolkningsdata (DVV) 
i Finland ger inte ut uppgifter om personer som är över 85 år och därför kan  inte posten 
få deras adresser vilket leder till att de blir utan tidning. Detta har skapat stort missnöje 
bland 85-åringar och äldre i skärgården då de tidigare fått viktig information och 
dessutom hållit sig uppdaterade om lokala händelser via tidningen. 
 

§ 13 Övriga ärenden 
Äldrerådet skickade efter förra mötet en skrivelse till välfärdsområdesdirektör Tarmo 
Martikainen gällande ambulansberedskapen i skärgården, trygghetslarmen och den kalla 
maten. Rådet erhöll ett snabbt svar som delats ut till medlemmarna. 
 
Bygg- och miljönämnden har begärt äldrerådets utlåtande angående ändringen av 
detaljplanen vid den nya räddningsstationen. Äldrerådet anser att räddningsstationen är 
planerad på fel plats. Ett utlåtande skrevs och skickades till nämnden.  
 
Bygg- och miljönämnden begärde också ett utlåtande angående Vapparvägen 4 men 
denna gång skrevs inget utlåtande.    
 

 
§ 14 Följande möte. 

Följande möte planeras till torsdag 15.5. 
 

 
 

Pargas 20.3.2025  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
ordförande    sekreterare 
 


